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Bog ne može biti Bog
bez nas

U svojoj katekezi je objasnio
„Oče naš“, najvažiju molitvu. To
je molitva koja izražava
istinsku Božju prirodu: On je
otac.

3.07.2017.

Ako postoji barem jedan razlog zbog
kojeg je ovaj papa pridobio pažnju
ljudi, to je zbog geste poput ove: Prije
početka njegove tjedne katekeze,
proveo je više od 30 minuta kako bi
podravio hodočasnike.



I svojoj katekezi je objasnio „Oče
naš“, najvažiju molitvu. To je molitva
koja izražava istinsku Božju prirodu:
On je otac.

PAPA FRANJO

„On je taj koji ne može biti bez nas.
Ovo je veliko tajstvo: Bog ne može
biti Bog bez čovjeka. To je veliko
otajstvo.“

U stvari, Papa Franjo je predložio
svima prisutnima da oni gledaju na
njihove živote kroz oči djece Božje, i
povjere njihove brige Njemu.

PAPA FRANJO

„Sada vam predlažem jednu stvar:
svatko od nas ima mnogo problema,
mnoge potrebe. Rzmislimo malo u
sabranosti o ovim prolemima i
potrebama. Također mislimo o Ocu, o
našem Ocu koji ne može biti bez nas,
i koji nas gleda u ovom trenutku. Svi



skupa, s vjerom i nadom, pomolimo
se, „Oče naš...“

Papa je onda zamolio sve da
prisustvuju u jednominutnoj
mirovnoj inicijativi koja će se
održati 8. lipnja u 1:00 sat popodne,
Rimsko lokalno vrijeme.

PAPA FRANJO

„U naše vrijeme postoji velika
potreba za molitvom – Kršćano,
Židovi i Muslimani – za mir.“

To je molitva koja je promovirana
širom svijeta od strane nekoliko
Talijanskih i Argentinskih katoličkih
organizacija.

Održana je 8. lipnja, obilježavajući
treću obljetnicu povijesnog skupa za
mir održanog u Vatikanu od strane
Pape Franje s predsjednicima Izraela
i Palestine.



pdf | document generated
automatically from https://opusdei.org/
hr-hr/article/bog-ne-moze-biti-bog-bez-

nas/ (20.04.2025.)

https://opusdei.org/hr-hr/article/bog-ne-moze-biti-bog-bez-nas/
https://opusdei.org/hr-hr/article/bog-ne-moze-biti-bog-bez-nas/
https://opusdei.org/hr-hr/article/bog-ne-moze-biti-bog-bez-nas/

	Bog ne može biti Bog bez nas

